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- Megfordult már ekkor a fejében, hogy koronaőr legyen?

- Nem is mertem remélni. Ekkor még nagyon messze voltam a koronaőrségtől.
Egyszer  azonban  egy  barátom  elvitt  a  Magyar  Szentkorona  Szövetség  alakuló
közgyûlésére, a Fáklya klubba. Ott találkoztam életemben először vitéz Vitéz József
koronaőrrel, a Magyar Királyi Koronaőrség törzs-őrmesterével.

- Mit kell csinálnia egy koronaőrnek?

- Ha pátoszos akarok lenni, akkor azt mondom, életét és vérét adnia a koronáért,
melyet mi őrzünk és mutatunk be sok helyen.

- Persze, nem az igazit.

- Nem hát! Az igazit az Ország Házában lehet látni. Mi egy másolatot viszünk
magunkkal, melyet az USA-ban készítettek 1988-ban. (...)

- Ezt a koronát próbálták nem sokkal az elkészülte után ellopni?

-Az elődjét. El is lopták, rögtön az első augusztus huszadikai ünnepség örömködése
közepette. Újra kellett készíttetni a koronát, ez tehát a másolat másolata, ami nálunk
van.


